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I n t e rp el a cj e m igd4y s esyj n e
1. Proszg o informacjg, ile wydano decyzji za zaigcie pasa drogowego na

lokalizacjg reklam w 20?0 r. Jakie korzy3ci finansowe dla miasta lub jednostki

organizacyjnej dzialajqcej w jego imieniu wplynely z tytutu reklamy w 2020r.

Mieszkancy, nie tylko naszego miasta wnoszQ kryfyczne uwagi na temat

zdegrado wanego chodn i ka przy wyj fici u gl6urnlrn cmen tarza komunalnego,

zlokalizowanego na Pinczacie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub

przebudowa na bardziej estetycm4 kostkq brukow4.
kiero*"y poruszajqcy sig ulic4 Planty, skarzq siE na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej.
Pa razkolejny proszQ, o naprawg jezdni pdlnocnej ulicy Wroniej na odcinku od

ul. Okrzei do ronda przy Tesco. Brak wczesniejszego uzupelnienia ubytk6w w
jezdni spowodowal jej degradacj g, przazco naprawa bgdzie macz4co dro?sza'

Ponownie w imieniu mieszkaric6w proszg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

przy ul. Wilgi z ulicq Brzezinowq. Wystarczy wykonad kr6tki odcinek ulicy
Cienistej od ulicy tr-ubinowej do ulicy Brzezinowej. W tej sprawie mieszkaricy

rych ulic z\oSli petycjg.
Proszq o zaplanowanie i wykonanie femontu parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul. Bartnickiej. Moina tutaj zastosowai technologig wykonawcz4

zptytbetonowych azurowanych tak jak wykonano jego niewielkq cz93c.

Proszg o udroinienie odwodnienia na przejSciu dia pieszych w ulicy
Mlynarskiej przy zbiegu z ulicami Sw. Antoniego i Chmieln4. Przy nawet

najmniejszych opadach deszczu tworzq sig tam katu2e nie do pokonaniaryez
pieszych' 

alr^*rnwrn nfeki.n zimv w fvm rnl {ichelinaW nui4zku z gwaltownym atakiem z-my w fym roku, mieszkaricy IV

proszq o chociai sporadyczne od$nieienie przez slu2by miejskie ich ulic
osiedlowych nie zaliczonych do wykazu zimowego utrzymania ulic. Jest to

duf i uciqzliwy problem ztryNasr*zaprzy intensywnych opadach Sniegu'

ProszE o podanie chociazby przypuszczalnego terminu przebudowy, lub

remontu zAegradowanej ieztni na wloclawskiej zaryrze. Czy dofinansowanie z

ministerstwa infrastruktury z20l8n tego zadania w kwocie okolo 4 mln. zl.

bgdzie dotrzymane.
10. Proszg o informacjg, jakie jest opdznienie w wykonaniu tak zwanego

,, Centrum Przesiadkowego" na dworcu autobusowym przy ul. Okrzei.
Jednocze$nie proszq o wyjadnienie, czy opoinienia w wykonaniu tego zadania,

bEdq negatywnie skutkowaly dla rozliczeri finansowych.
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